

Protokoll fra styremøte for OSI Tennis (08.05.19)



Tid: Kl 18-20.42

Sted: Birkelunden

Tilstede: Oda, Kjetil, Håvard, Krithika, Juliana, Pia, Dag

Ikke tilstede: Joachim

Godkjenning av saksliste og møteinnkalling:

Informasjonssaker

1.1.1, Fremgang siden sist

Har det skjedd noe verdt å nevne i fellesskap?

Eventuell kommentar: Håvard: Siden vi har mange gratistimer i sommer, kanskje ofre opp noen til beach-tennis? Det kan bli et problem at folk melder seg på forskjellige treninger, som tidligere sesonger.

Dag: Oppfordre medlemmer til å snakke sammen for å unngå problemet! Hvis folk snakker litt mellom seg, så kan de melde seg på samme treninger.

1.1.2, Mål mot neste møte

Er det noe vi bør jobbe med framover?

Eventuell kommentar:

Håvard: Litt mer sosialt i klubben? Grilling før sommeravslutning. Begynne med instagram/bilde-konkurransen.

Kjetil: Skaffe singelstolper til NiH. Lagre disse et sted, eller feste de i bakken for å unngå tyveri. Sette opp et skap/boks med lås?

Oda: Justere treningstidene om nødvendig, for alle nivåer.

Krithika: Planlegge foreningsdagen.

1.1.3, Tid for neste møte

Eventuell kommentar:

Diskusjonssaker

1.2.1, Coacher på treninger (Kjetil)

Hvordan har dette fungert. Får coachene noe igjen for cachingen slik at de er pliktoppfyllende og ser på det som "jobb". Jeg har fått inntrykk av at det plutselig ikke kommer trenere på mange økter hvor det skulle vært trener. Hvorfor skjer dette? Kanskje det vil gjøre coachene litt mer pliktoppfyllende om de fikk 50 kr pr. Time eller lignende i tillegg til å avskrive timer på kontrakten?

Kommentar, Dag: Jeg trodde faste coacher allerede fikk litt kompensasjon per time..? Hvis ikke, er jeg i allefall for det om klubben har råd.

Kommentar, Oda 2: De som har vært trenere nå gjør opp for de timene de må fullføre etter gjennomført kurs. Dette er timer vi må sende bekreftelse på, så de får det godkjent. Planen har vært at etter disse fullførte timene skal de få en kompensasjon. Det var vedtatt av det tidligere styret før jul, om at de skal få 150kr pr time, men dette er noe jeg må ta med Joachim igjen ift økonomien.

Kommentar, Kjetil: Kanskje en Idè å gjøre om vedtaket om 150 kr pr. Time til 150 kr. Pr. økt? På den måten må ikke klubben punge ut 300kr. For å ha trener på en 2-timers økt. Jeg personlig blir i hvert fall mye mer "villig" til å bidra med coaching internt innimellom så lenge jeg får "noe" håndfast tilbake. 150 må fortsatt sees på som en relativt billig kompensasjon for OSI - som jeg synes alle våre trenere burde ha krav på (særlig i forhold til at man tjener 400 pr. time - eller mer - når man jobber i ulike kommersielle klubber).

Kommentar, Håvard: Oppklaring til Dag:

Pr nå er det 3 ordninger:

1. Får spandert trenerkurs i bytte mot at man er trener 45t ila 1 år etter bestått eksamen dersom man ikke har trenerkurs fra før. Dersom man har trener 1 eller høyere, starter telling av 45t ved første trenerøkt etter inngått kontrakt. I denne perioden (1 år) får man spandert athletica medlemskap av Klubben.
2. Dersom man har trener 1 eller høyere kan man inngå kontrakt hvor man er trener 10t i løpet av 1 semester. I denne perioden (1 semester) får man spandert athletica medlemskap av klubben.
3. Man inngår øktvis avtale om å være trener 1 økt for 150kr/t.

Her er et budsjett satt til 10 000kr/semester (66,5t)

Da dette først ble diskutert i fjor høst/vinter, var forslaget i utgangspunktet 200kr/time

Hva styret samlet kom frem til: Styret støtter fremdeles at trenere skal få kompensasjon, spesielt ettersom visse trenere kanskje har vært litt varierende i oppmøte. Avtale en sum som kan settes av til dette med Joachim ved første høve. Viktig å få dette på plass innen høstrekrutteringen! Nybegynnere må få et godt tilbud.

På treninger det er få påmeldte: Heller ha en helt åpen trening? Liknende det vi hadde på Frogner tennis i fjor, i regi av Nick.

Ha et fokus per trening med coach? Kan være vanskelig pga veldig varierende nivå. Men lurt som en pekepinn for økten?

1.2.2, Sted å lagre utstyr (Kjetil)

Vi må etter hvert finne et sted. Skal vi spørre medlemmer om noen har en kjellerbod eller lignende som vi kan benytte? Plass i en garasje kanskje? Så lenge vi kunne hatt tilgang med en nøkkel, og at stedet er i Oslo et sted vil det fungere.

Kommentar, Håvard:

Har funnet noen Containere på finn for 5 & 7 000kr.

Noen mulighet å oppbevare en slik på NIH utenfor banene?

Kan argumentere med at vi kan oppbevare vedlikeholdsutstyr der, evt dele plassen med annen idrett.

Kommentar, Krithika : Kan vi ikke leie et rom av Athletica?

Kommentar, styremedlem 3

Hva styret samlet kom frem til: Høre med Domus? Kjeller hos Juliana/Dag. Container på NiH.

1.2.3, Problemer med nivåinndeling

Jeg har jevnt og trutt hørt tilbakemeldinger på at det ikke fungerer særlig godt da det virker som nybegynnere melder seg på intermediate. Vi i styret kjenner nok ikke så mye på dette fordi vi for det meste er på advanced, men det virker å være et problem. Jeg har hørt om spillere som ikke klarer å slå ballen over nettet engang som melder seg på intermediate i hytt og pine. Kan vi gjøre noe med dette? Det er dumt om det i praksis polariserer seg til to nivåer hvor det er kjempestor forskjell i det som bare blir "beginner/intermediate"-nivået.

Kommentar, Dag: Hvis dette er et reelt problem for de på intermediate, bør vi antagelig ta nok en runde hvor vi opplyser om hensikten med inndelingen. Vi kan vel ikke akkurat begynne å sanksjonere spillere for å melde seg på "feil" trening, men vi

bør i alle fall minne dem på meningen med konseptet. Vi kan i så fall komme med et kjapt utkast i fellesskap nå!

Kommentar, styremedlem Pia: Jeg er enig i at dette absolutt er noe vi burde prøve å finne en løsning på. Det er ikke gøy for noen hvis det er så ulikt nivå på spillerne på samme trening. Jeg har også sett dette skje på Advanced treninger (hvor Intermediate spillere har meldt seg på), men heldigvis ikke veldig ofte. Føler generelt at dette er en vanskelig ting å fikse i og med at folk kanskje ikke alltid har reell oppfatning om eget nivå osv.

Kommentar, Oda: Dette er jo noe som alltid har vært problematisk, og vi har prøvd ulike metoder tidligere. Som Dag sier må vi bare minne medlemmene på reglementet og nivåinndelingen. Vi får ikke gjort noe med de som ikke tolker nivåinndeling på sin måte.

VIKTIG: Kommentar, Kjetil: Som dere nevner er dette uheldig, og vi må kanskje være enda mer på å informere om forskjell på intermediate og beginner-nivåene. Likevel har det vist seg flere ganger at informasjon fra styret og selvjustis ikke er nok. Det er også et velkjent problem at medlemmer kvier seg for å si ifra til andre medlemmer når nybegynnere ødelegger på høyere nivåer - noe som er full forståelig selvfølgelig. Kan vi her begynne å tenke ut et system ala. advarsel-systemet? Et system hvor man medlemmer kan si ifra om spillere de mener ikke er gode nok for nivået, hvor den aktuelle spilleren får advarsel fra styret om han/hun har fått klage fra 2 eller 3 ulike personer f.eks. På den måten er det ikke opp til kun en spiller å bedømme og det må litt til, men muligheten er der. Kanskje kan selve bevisstheten om at vi har et slags "nivå-klage-system" være med på at noen har bedre selvjustis. Om vi skal ha noe slikt må selvfølgelig være anonymt, og vi må informere om at man kan sende klage på nivået til enkelte spillere - men kun når nivåforskjellen er så stor at det utgjør et problem. Kanskje er dette kontroversielt, men jeg mener vi må gjøre noe håndfast og handlekraftig fordi dette er et problem som er så stort. Her kan vi også vise til veiledningen for de ulike nivåene som vi har på nettsiden vår om noen ikke har selvinnsikt.

Kommentar, Håvard:

Se min kommentar i **1.2.4**

Hva styret samlet kom frem til: Minne (hyggelig) på nivåinndeling på Facebook og Spond (enkle veiledninger om nivåene på hvert event). Gjennnføre beginner+? Eventuelt trappe opp med Kjetils forslag om vi ser det trengs.

1.2.4, Tenke på å endre måten påmelding til treninger fungerer? (Kjetil)

Jeg tenker primært på "retorisk" grep vi kan gjøre slik at folk blir mer plikttoppfyllende og at medlemmer betaler relativt til hvor mye de spiller. Tanken min er at det kanskje kan koste 40kr-ish per trening og at medlemskontingenten kanskje kan senkes til en mer symbolsk sum. Evt. at medlemmer kan kjøpe fast plass på faste treninger? Kanskje slike grep kan demokratisere slik at de som spiller mest også må gi mest pluss at folk oppfører seg mer som folk og ikke gir blanke?

Kommentar, Dag: Vet ikke hvor realistisk dette er. Et bedre konsept, kanskje, men mange tekniske og praktiske ulemper. Klubben baserer seg til en viss grad på medlemmer som ikke er så aktive (på samme måte som treningssentre), så om disse ikke lenger må betale en ordentlig kontingent, vil klubben merke det økonomisk. Samtidig vil ivrige medlemmer kanskje tvinges til å spille mindre pga økte kostnader (avhenger såklart av kontingentens sum). Alt i alt ser jeg ikke for meg at en slik endring vil gi ønsket effekt, til tross for at det er en rimelig idé i seg selv. Pluss forvirringen med å faktisk implementere dette, både i klubbadmin og når vi skal forklare det til medlemmer. Folk foretrekker ofte fast pris på slike tilbud!

Kommentar, Oda: Jeg synes ikke dette forslaget er realistisk. Vi skal være en studentklubb som tilbyr et rimelig tilbud til studenter i Oslo. Stiller meg bak det Dag sier.

Kommentar, Håvard: Kunne vi forsøkt en kombo, hvor et par treninger pr uke er satt av til faste spillere som betaler en liten ekstra sum for å ha fast tid. Denne formen for treningsoppsett kan kanskje bli bedre mtp nivåinndeling. Dette er ikke noe jeg ser for meg å basere alle treningene på, men kanskje en del for de mer regelmessige spillerne.

Hva styret samlet kom frem til: Blir nok ikke implementert.

1.2.5, Formelt oppløse D1? (Kjetil)

Jeg har prøvd å hjelpe til i over to år å samle jenter i et "lag" som kanskje etter hvert kunne ha blitt et faktisk lag i divisjon. Det ser derimot ikke ut til at noe kommer til å skje. Initiativ må komme fra en gruppe jenter selv...en gruppe som ikke er her i dag. (PS: det er lov for jenter å spille i 3. Div for herrer så vidt jeg husker, så om vi har konkurranselystne og gode jenter, kan H1 være et tilbud til eventuelle)

Kommentar, Dag: Jeg syntes utgangspunktet var bra, som et insentiv for ivrige spillere i klubben til å forme et lag. Men som Kjetil sier, ser ikke dette ut til å resultere i et divisjonslag for jentene. For noen år siden var lagene nesten fullstendig under kontroll av styret, men jeg er helt enig i at alle eventuelle lag bør komme fra eget initiativ. Så, beslutningen avhenger vel om vi syntes fordelene ved å ha et D1-"tilbud" oppveier kostnadene? Syntes Kjetils forslag om å la de som eventuelt likevel

ønsker å spille på lag få bli med på H1 er bra, og kan kanskje være nok mens vi venter på at klubben skal få nok spillere til D1.

Kommentar, styremedlem Pia: Jeg er enig i at det kan være gøy å ha et damelag, men personlig som jeg har vært åpen om fra start så er jeg ikke selv interessert i å spille noen kamper. Håvard har nå fått inn to gode jenter fra Stavanger som skal bli med på damelaget fremover, så det kan jo hende at de vil ta initiativ til å starte opp noe bra. Sånn som det er for øyeblikket er det vel egentlig ingen kostnader med D1 så føler ikke det er noen grunn til å aktivt fjerne alternativet, men det får fellesskapet bli enige om. Jeg tror idéen om at jenter eventuelt kan bli med å spille for herrelaget er god, og kanskje det eventuelt hadde vært bedre for neste år å ha 2 herrelag som da blir en blanding av jenter og gutter....

Kommentar, Oda: Liker forslaget til Pia om at vi kan ha et mixed lag! Men akkurat nå er det ikke nok ivrige jenter til at vi skal ha et lag. Vi har gått på den smellen før at vi "presser" medlemmer til å spille kamper, noe som førte til økonomiske sanksjoner. Det er bra at vi får to jenter fra Stavanger, men det er ikke mange nok til å opprettholde et lag som skal spille så mange kamper. Jeg synes opplegget har fungert bra frem til nå, at jentene kan spille med H1 hvis dette er noe de også går med på.

Hva styret samlet kom frem til: Vi reserverer muligheten til å opprette mikslag i framtiden, om spillere i klubben viser initiativ og er villige til å ta ansvar for dette.

1.2.6, Dugnader (Oda)

Vi må få i gang et par dugnader for å kunne få støtte fra arealpotten.

Kommentar, Kjetil: blir det et formelt krav å måtte ha dugnader for å få støtte fra arealpotten?

Kommentar, Håvard: Her har vi fått en mail om dugnad på studenterrytta, som en start.

Kommentar, Krithika: Vet de ser etter folk for Homenkollstafetten nå på lørdag. De trenger hovedsaklig folk til løypevakter, men er andre oppgaver også. Vet ikke om det er for sent å melde seg på nå, men er jo mulig å høre om det er noen som er interesserte. De får 125kr i timen.

Hva styret samlet kom frem til: Håvard ser etter dugnader. Vi får inntektene, men gir tilbake til medlemmene via refundering av kontingent (delvis eller helt, avhengig av dugnaden).

1.2.7, Tennisvors på Uvisst med oslomet under french open (Krithika)

Uvisst spurte om vi ville være med på tennisvors med oslomet under french open. Ettermiddagskamp og billig øl en tors/fre/lørdag.

Hva styret samlet kom frem til: Dårlig dato mtp eksamen.

Vedtakssaker

1.3.1, Baner på NiH (Kjetil)

Ny avtale som vi må ta godt vare på. Vi bør være ydmyke og uttrykke takknemlighet overfor NiH og prøve å involvere oss mer på skolen. Rekruttere elever derfra, stå der på stand for å vise oss mm. Generelt være med på å gjøre tennis på skolen mer populært slik at NiH føler de får noe igjen fra oss også.

Kommentar, Dag: God idé, så kanskje vi får sikret videre avtaler for fremtidige sesonger.

Kommentar, Oda: Absolutt! Akkurat nå har vi vel ingen som er ansvarlige for rekruttering, så må eventuelt finne noen som vil ta på seg ansvaret. Eller vente til x flyttet til Oslo til høsten.

Kommentar, Kjetil: vi må også ta en runde og gå igjennom våre forpliktelser i avtalen og sette opp hvem som er ansvarlige for å "se til" banene i hvilke perioder.

Hva styret kom fram til:

Avtalen er signert, og vi er ansvarlige for å holde banen søppelfri, i god orden og at det alltid står en benk på hver bane. Dette må hvert styremedlem kontrollere hver gang vi spiller der.

1.3.2, Innstemming av nytt styremedlem

Vedtak: Styret stemmer inn Juliana Martinsen som rekrutteringsansvarlig! Enstemmig vedtatt.

1.3.3, xxx

Eventuelt

Oda:

- Sommeravslutning- burde planlegge dette tidlig og sette av dato.
-----7. juni avslutningsfest med grilling på Sognsvann.

- Utetreninger. Sann som det er nå har vi ganske mange timer, noe jeg føler blir litt kaotisk for medlemmer. Det er nesten ingen som melder seg på NIH(kanskje fordi noen ikke vet hvor det er også). Men vi kunne prøve å finne en dag hvor vi inviterte til eks noe intern turnering elns oppe på Sognsvann for å dra folk dit.
- Kommentar til det om NIH over (kjetil): vi kan også poste kart med beskrivelse om hvordan komme seg til banene - slik vi gjorde med banen på BS. Den er også i utgangspunktet bortgjemt og vanskelig og finne, men alle lærte seg veien dit etter de fikk veibeskrivelse.

Håvard:

- Odas pkt2: Nytt forsøk på grill & chill med beach tennis ved sognsvann?

Kjetil:

- Kan H1 få den ekstratiden vi nettopp fikk på to nye baner onsdager 16-18 (så slipper vi spille i mørket mye av sesongen).
---- Vi finner et kompromiss om dette trengs, spesielt når det blir mørkt.

(Signatur for godkjenning av protokoll)